



Technical Specification	
Colors:	Blue, pink, green, yellow
Material:	80% polyester, 20% polyamide
Size:	40x40cm, 300gsm
Washing:	Machine washable up to 140°F
Durability:	Up to 200 washes
Package:	10 pcs/pack

Benefits

- Cleaning Efficiency**
 Remove surface contamination more efficiently than regular towels and can be used on most surfaces.
- High Quality and Durable**
 Microfiber cloth is constructed using circular knitting and wrapper stitching. This delivers a high performance cloth. That cleans and keeps its original shape, despite repeated laundering up to 200 washes.
- Save Money**
 Save money by eliminating the use of disposable paper towels, cloths and sponges.
- Versatile**
 Color-coded cloths can be used for multiple application on a wide variety surfaces, making training simple and reduce cross-contamination.

Removes Fingerprints & Smudges Without Scratching! Lint Free! Scratch-Free Cleaning Cloth ~40 cm x 40 cm. Microfibers lift dust and oils from most surfaces without the use of chemicals. The cloth is reusable and machine washable hundreds of times. Non-scratching, non-linting. 80% Polyester, 20% Nylon.

有效去除指紋及污跡，而無刮花痕！沒有留下紙碎！40厘米×40厘米的微纖布。超細纖維可去除表面灰塵和油污，無須使用清潔劑。因此布是可重複使用和機洗幾百次。不會刮花表面，不會掉毛。由80%聚酯，20%尼龍結合而成。

好處

- 高清洗效能**
 比普通毛巾更有效地去除表面污染，適用於大部份表面上。
- 高品質和耐用**
 微纖布是採用回旋針織和密封縫紉。這提供了一個高性能抹布，有效清潔同時重覆清洗高達200次也保持原來的形狀。
- 省錢**
 節省費用，無須使用一次性紙巾，抹布，和海綿。
- 多功能**
 多種彩色抹布，可應用於各種表面使培訓更簡單和減少交叉污染。

Code Name	GZ-047 Wrap Terry	GZ-051 Window Glass Wipe	GZ-052 Suede	GZ-061 Weft Pearl Cloth	GZ-101 Scales Towel
Photo					
Texture					